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Minnesanteckningar för Friskis&Svettis Eskilstuna 
Styrelsemöte nr 6 verksamhetsåret 2022. 

 
___________________________________________________________________ 
 

Plats:  Hos Anki 
Datum:  21 juni 
Tid:  17:00-19:30  

 

Ledamöter:    Närvarande 

Erik Österberg, ordförande  X 
Anki Roth  X     
Tua Larsson Manelius  X       

Linus Gustafsson Maxe  X 

Rita Jonsson  X      

Leif Lundborg, suppleant  -         

Monica Andersson, suppleant  X   

 

 

   ___________________________________________________________________ 
 

•  Mötets öppnande 
Erik hälsade alla välkomna och förklarade möte öppnat.  
 

• Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 

• Val av justerare 
Rita valdes att jämte ordförande justera protokollet. 
 

• Föregående protokoll 
Protokoll nummer 5 gicks igenom och lades till handlingarna.   
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• Ekonomirapport 
 

Bra resultat på Friskis&Svettis 

 Träningsglädje mindre minusresultat än budgeterat 

  Det totala resultatet är ca 500 000 kronor bättre än budget. 

 

Medlemmar sista maj  

Rörelseglädje 5410  

Träningsglädje  1623  

    

Från RIKS har vi fått 239 000 kr. 

Den digitala skylten i Strängnäs  gav  27 000 kr i intäkt under maj.  

Diskussion gällande bygglovet för den fortsätter med kommunen.  

 

• Lokal rapport 
 

- Sveaplan  
Maskiner till gymmet är beställda. 

Sjukgymnasterna, som är intresserad av att hyra, har kommit med 

ritningsförslag. Möte med Mälarstaden vecka 28 gällande detta. 

 
- Strängnäs  

Inget att rapportera 

 
• Verksamhetsrapport 

Erik hade en  rapport från Petra där bland annat följande togs upp: 

 Barnpassningen blir rörelsepassning. 

 Medlemsenkäten klar. Vi gick igenom delar av den. 

 Nya fakturasystemet är i gång. Fungerar bra 

På Eskilstunaloppet i september är vi med och sköter uppvärmning och 

vattenstationer. 

 Höstens scheman är klara. 

783 motionärer har provat de ”nya-prova- på- veckorna”.  387 av dessa har 

köpt abonnemang efteråt. 

 Samarbetsavtal  med Sparbanken Rekarne är klart. 

 Erbjudande i ICA stammis i höst. 

 Genomgång av policydokument kommer ske under hösten. 

 Vecka 35 sker en övergång till nya app. Information har gått ut 

 Blåljusrabatt  på 20% införd. 

Mamma United träning på Mötesplats Årby i höst. 

 

 

  

.  
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• RIKS 
22–23 oktober hålla en  föreningskonferens med extra årsstämma på Quality Hotel 

Friends i Stockholm.  

Rita, Tua och Monika  anmäler intresse. 

Årsstämman 2023 blir i Västerås 

   

Erik har  deltagit i ett  möte med redovisning från Strategidagar. 

Mer info om detta finns  på Funknet2.( Friskis (friskissvettis.se)) 

RIKS arbete med ”vita fläckar” fortgår. 

 

• Övriga frågor 
Grupp (Tua, Maria Sara) går igenom policydokument för att få fram vilka som finns 

och varde ligger. Klart till mötet i oktober. 

 

Lokal strategidag hålls under första halvan i november.  

 

Nypriser på plats i november för justering till årsskiftet. 

  

Nya riktlinjer, strategi. 

Styrelse och personal träffas en fredagseftermiddag under första halvan i september. 

Följs av gemensam middag. 

• Nästa möte 
  25 augusti kl. 17:00 på Sveaplan 

• Mötets avslutande 
Erik tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 

.  

  

https://funknet2.friskissvettis.se/strategi

